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Proszę o odpowiedź w sprawie:

W związku z otrzymaną odpowiedzią o sygnaturze GNP.003.14.2019.GS dotyczącą

sprzedaży działek na terenie osiedla Sławięcice, a na ulicach Niezdrowickiej i Szczęśliwej
chciałem dopytać kiedy drogi 'te zostaną wyremontowane, atak naprawdę n. wybudowane. . -
Miasto sprzedało tylko w tym roku na osiedlu Sławięcice przy tych ulicach _kilka działek za

kwotę 285 tys. zł nie inwestując w ten teren ani złotówki.

Ja jako radny, rada. osiedla i przede wszystkim mieszkańcy od lat wnioskuje, o budowę drogi .

bo jej stan jest tragiczny. Nie można nazwać tego nawet drogą bo jest to tylko piasek i dziura '

na dziurze. Miasto sprzedaje od- lat w tym miejscu działki, a inwestycji w drogę nie ma. W

poprzednich latach na mój wniosek starano się tą drogę wysypać kamieniem, ale nie przynosi

to najmniejszego efektu bo i wysypanego kamienia były znikome ilości.

Mieszkańcy . na kolejnych spotkaniach w władzami miasta są zapewniam że. coś z tym

problemem zrobimy, a efektów jest w dalszym ciągu brak przez cb jako władZe miasta
' jesteśmy niendarygodni.

Proszę o pilne podjęcie. działań w tej sprawie.


